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Møteinnkalling 3/05 

 
 
Møte: Arbeidsutvalget  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: torsdag 17. mars 2005 kl. 18.00     
Sekretariat: 23 47 52 49  
 

 
SAKSKART  

 
 
 
Åpen halvtime 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
Informasjon  
 
Tema for diskusjon:  
Bu's rolle i sentrum 
Vedlagt informasjon fra møtet med rektor ved Oslo musikk- og kulturskole (omk). Forslag til 
videre arbeid 
 
Eventuelt 
 
 
Saker til behandling 
Sak 9/05      Protokoll februar 
Sak 10/05    Orienteringer i mars, herunder kommende BU-saker                     
Sak 11/05    Protokoller mars 
 
 
 
 
 
 
Serviceavdelingen 
 
 
Rune Aale-Hansen /s/        Tone Frønes /s/ 
leder          sekretær 



 0

 

Sak 9/05      Protokoll februar  
 
Arkivsak: 200403056 
Arkivkode: 0 
Saksbehandler: Kristin Kaus 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Arbeidsutvalget 17.03.05 9/05  
 
PROTOKOLL FEBRUAR  
 

Protokoll 2/05 
 
 
Møte: Arbeidsutvalget  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: torsdag 17. februar 2005 kl. 18.00     
Sekretariat: 23 47 52 49  
 

 
Møteleder: Rune Aale-Hansen (H)  
   
Tilstede: Mads Harlem (A)  
 Herman Foss (F) 

 
 

Forfall: Kari Borg (SV)  
 Anders Nissen-Lie (V) 

 
 

Som vara møtte: Stian Oen (SV)  
 Ketil Jørstad (V) 

 
 

I tillegg møtte: Olav Furdal (adm.)  
   
Møtesekretær: Tone Frønes  
 
Åpen halvtime 
Ingen møtte 
 
 
Godkjenning av innkalling 
Godkjent 
 
Godkjenning av sakskart 
Godkjent 
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Sak 5 /05    Protokoll desember 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Godkjent 
 
Vedtak: 
Godkjent 
 

Sak 6 /05    Protokoll januar 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 
Godkjent 
 
Vedtak: 
Godkjent 
 

Sak 7 /05    Protokoller februar 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tatt til orientering 
 
Behandling: 
Det ble påpekt en feil i HSKs protokoll sak 12/05 :  siste setning første avsnitt   BU og ikke 
Helse- og sosialkomiteen. 
I Ungdomsrådets protokoll under egne saker kulepunkt 5, 9.setning:  ordet ”imøtegått” skal 
være ”imøtekommet”. 
 
Vedtak: 
Tatt til orientering 
 

 Sak 8 /05    Orienteringer i februar, herunder kommende BU-saker 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tatt til orientering 
 
Behandling: 
Det ble orientert om følgende saker: 
Bydelsutvalgenes arbeidsbetingelser     -    saken sendes for behandling i BU 22.02.05 
Kjønnsmessig sammensetning av folkevalgte organ – administrasjonen gjør Bystyrets 
sekretariat oppmerksom på sammensetningen i BU i f.m. oppnevning av nytt medlem for 
Fremskrittspartiet 
Orientering om honorering av tilsynsutvalget 
Informasjon fra helsestasjonen 
 
Politiske saker i mars: 
12 søknader som omhandler utvidet åpningstid for uteservering, inneservering og en om 
serverings- og skjenkebevilling.  (HSK, evt. kun administrativt) 
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Leilighetsfordeling i reguleringssaker, utprøving av alternativ styringsmetode (TMB, RFF) 
Lovisenberggt. 17 byggesak (TMB) 
Lille Bislett/Bislettgate (saken er ennå ikke mottatt i administrasjonen) (TMB, OKK) 
Arbeidsutvalget ba om at det ble lagt til rette for et beboermøte i forkant av behandlingen. 
Årsmelding (TMB, OKK, HSK) 
Årsstatistikk 
Konkurranseutsetting av St. Hanshjemmet (HSK, ER) 
Status SLT arbeid (UR, OKK) 
Rusplan (HSK, OKK, UR) 
Kriterier for tildeling av TT kort (RFF, ER, HSK) 
Handlingsplan for hjemmetjenesten etter brukerundersøkelsen (RFF, ER, HSK) 
Bruk av private fysioterapeuter (HSK, RFF, ER) 
Arbeid med sentrumsproblematikk (HSK, OKK, UR) 
Kostnader ved ansvaret for sentrum 
Helsestasjonen – en sammenligning av ressurser i bydelene (HSK, OKK) 
Helsestasjonen – brukerundersøkelse (HSK, OKK) 
Utføreravdelingens driftsplan 2004-2007 (TMB, HSK, OKK) 
 
 
 
 
 
Vedtak: 
Tatt til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
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Vedlegg til sak 
 
  Dato: 17.02.2005 
 

INFORMASJON FRA MØTET MED REKTOR VED OSLO MUSIKK- OG 
KULTURSKOLE (OMK). FORSLAG TIL VIDERE ARBEID. 
 
Det ble i dag avholdt et møte med rektor Olav Kjøk fra musikk- og kulturskolen i Oslo og hans 
medarbeider som har ansvar for sone sentrum. Som kjent er det fastsatt at alle kommuner er 
pålagt å ha et slik musikk- og kulturskoletilbud.  
Oslo er inndelt i 4 soner. Vi tilhører sone sentrum. Jeg gjengir her i litt stikkords form hva rektor 
informerte om: 

?? Ut fra bydelens folketall burde vi ha et musikk-og kulturtilbud til ca 1200 barn/unge. 
?? Oslo har som den største kommunene den dårligste dekningen i dag med under 10%, 

mens enkelte kommuner har 90%. 
?? I 2002 ble Oslo kommunale musikkskole endret til Oslo musikk- og kulturskole, i 

erkjennelse av at tilbudet bør være mer enn musikk.  
?? Nå tilbyr de for eksempel  musikk, dans, bilde, teater, musikkterapi, musikk i livets 

begynnelse, musikkarusell for 5-åringer, tilbud til SFO-barn, tilbud på institusjoner, 
tilbud innen psykiatrien m.m. 

Andre temaer vi var innom: 
?? OMK ønsker å etablere et tilbud i bydelen. Dette kan gjøres på flere måter. 

Billigvarianten i år kan være: tilby foreldre i barnehager og/eller SFO å kjøpe tilbud til 
sine barn. Eksempelvis kan 5-åringer eller SFO-barn få musikkaruselltilbud i barnehage-
/SFOtiden for kr.500 pr kurs (som jeg tror varte et barnehageår eller en sesong).  

?? Aller helst ønsker de et kulturhus i bydelen. De hadde sett at Schwensensgate 9b skal bli 
barnehage. Dette er et stort hus, sa de. Hvorfor ikke lage barnehage og kulturhus i samme 
bygg? De mente vi kunne søke støtte til kulturbygg og på den måten finansiere 
ombygging til barnehage også, en slags vinn-vinn-situasjon for bydelen. Vi (eller KF 
rettere sagt) kan bygge om huset til barnehage med kulturbyggstøtte fordi deler av huset 
skal være kulturhus. En god ide? 

?? De vil gjerne markedsføre seg for ledelsen, gjerne for barnehager og SFO og gjerne for 
Bydelsutvalg. De kunne gjerne tenke seg å få en time med BU slik som for eksempel PBE 
har hatt kl.17 foran BU-møter.  

?? Det er jo en politisk sak hvorvidt bydelen skal satse på kulturtilbud til barn, unge og 
andre, for eksempel psykiatri. Oslo får jo mye psykiatrimidler. Det kunne tenkes at man 
kunen søke midler herfra også. Dette toget har kanskje gått for i år?  Men det er absolutt 
et poeng å tenke kultur som tiltak / tilbud innen psykiatri også. 

 
 
Konklusjon: 
Kan ledelsen ta stilling til følgende: 

?? Er det ønskelig å invitere OKM til et møte med barnehagestyrere og SFO-ledere? Det 
er nok en del foreldre som kunne tenke seg å betale for et musikktilbud. 

?? Er det ønskelig å invitere OKM til lederteam og / eller BU? 
?? Er det interessant å søke kulturstøtte til kulturhus i Schwensensgate 9b? 
?? Er det interessant å lage en BU-sak i løpet av året, med tanke på om BU ønsker å 

gjøre noen satsninger for 2006? 
 
 
 


